

目 次

· 专题研究：新时代，新思考 ·

- 问题导向：管理理论发展的推动力 盛昭瀚(1)
- 管理理论研究中“问题导向”之问题 徐 飞(12)
- 管理理论发展应不忘初心并超越当下 尤建新(15)

· 综 述 ·

- 社会学习视角下运营管理决策研究 卞亦文, 闫 欣, 杨列勋(18)

· 论 文 ·

- 产品后市场服务渠道选择:垂直式或网络化? 谢家平, 夏 宇, 梁 玲, 等(31)
- 考虑售后服务合作的双渠道营销定价决策研究 毛照昉, 刘 鹭, 李 辉(47)
- 时间依赖型绿色车辆路径模型及改进蚁群算法 周鲜成, 刘长石, 周开军, 等(57)
- 微电网利益相关者合作运营的双层规划模型 龙 勇, 刘 超, 汪 於(69)
- 新企业创业导向与绩效的倒 U 形关系——基于资源整合能力的调节效应研究
..... 董保宝, 罗均梅, 许杭军(83)
- 融资融券制度对尾部系统风险的非对称影响 ——基于 A 股市场极值相关性的研究
..... 陈海强, 方 颖, 王方舟(99)
- 存款保险制度对银行利率风险影响的实证研究 王晓博, 徐秋韵, 辛飞飞(110)

JOURNAL OF MANAGEMENT SCIENCES IN CHINA

Vol. 22 No. 5 2019 (monthly)

CONTENTS

Revisiting Management Sciences in the New Era

- Problem orientation: Driving force of management theory development
..... *SHENG Zhao-han* (1)
- The issue of “Problem orientation” in management theory research
..... *XU Fei* (12)
- The management theory development should remain true to the original intention and beyond the
present *YOU Jian-xin* (15)

Thesis

- Operations management decision issues from the social learning perspective
..... *BIAN Yi-wen, YAN Xin, YANG Lie-xun* (18)
- Channel selection in service aftermarket: Vertical or networked?
..... *XIE Jia-ping, XIA Yu, LIANG Ling, et al* (31)
- Pricing decision of a dual channel under after-sales service cooperation
..... *MAO Zhao-fang, LIU Lu, LI Hui* (47)
- Improved ant colony algorithm and modelling of time-dependent green vehicle routing problem
..... *ZHOU Xian-cheng, LIU Chang-shi, ZHOU Kao-jun, et al* (57)
- A bi-level programming model cooperatively operated by the microgrid stakeholders
..... *LONG Yong, LIU Chao, WANG Yu* (69)
- Exploring the inverted U-shape between EO and performance of new ventures: The moderating role
of resource integration capability *DONG Bao-bao, LUO Jun-mei, XU Hang-jun* (83)
- Asymmetric effect of margin trading and short selling on tail systematic risk: An empirical analysis of
extreme dependence in Chinese A-share Market
..... *CHEN Hai-qiang, FANG Ying, WANG Fang-zhou* (99)
- Empirical study on the impact of deposit insurance system on commercial banks' interest rate risk
..... *WANG Xiao-bo, XU Qiu-yun, XIN Fei-fei* (110)